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Vos-Hulleman, HM

Van: Vos-Hulleman, HM

Verzonden: maandag 26 september 2016 18:10

Aan: Hemmen, APJ van;  (Antonvanrees@gmail.com);  Nico de Jager; Aalst, RPA van; 

Alexander Kieft; Ben van der Plas; Cees Paas; Frank Dunsbergen; Hugo van 

Meeuwen; Jan Visser; Jan-Bart Karens; Jennifer Lanser; jeyantha.k@gmail.com; Joop 

de Vries; Marije Baars-Mulder; Mark Verheul; Peter de Borst (pjdeborst@gmail.com); 

Rens den Besten - CDA Sliedrecht; Ria de Mul; Rien Visser (mvisser4@stipte.nl); Rob 

Penning; roelant@bijderwieden.nl; Sjors van Wijngaarden; Spek Ton (tonspek@cda-

sliedrecht.nl); Thea de Ruiter; Timo Pauw; Venis Gerrit (gerrit.venis@kpnmail.nl); 

Vincent Prins; 'Wim Blanken'

CC: Aalst, RPA van; Boer, R den; Dijkstra, AS; Horeman, MJ; Karnebeek, SGAF; Rekom, L 

van; Tanis, JP; Visser-Schlieker, GJ; Angelen, JHJ; Boogaart, A vanden; Genderen, EJ 

van; Kraaijestein, EP; Kwist-vander Waal, G

Onderwerp: !!! Reactie op incident bij Dupont: veel vragen over formaldehyde-incident Dupont

Geachte gemeenteraad, 

Op verzoek hieronder de reactie op het incident bij Dupont. 

De reactie is aan de griffie toegestuurd door de communicatieadviseur/bestuursvoorlichter 

(Rico den Boer). 

U treft de contact-informatie van de heer Den Boer onderaan. 

 
Veel vragen over formaldehyde-incident Dupont 

De gemeente Sliedrecht heeft met bezorgdheid en verontwaardiging kennisgenomen van het incident bij 
Dupont, waarbij tussen 10 en 12 augustus 2730 kilo formaldehyde is vrijgekomen. Onze eerste aandacht 
gaat, naast de medewerkers, uit naar de omgeving. Wat heeft deze lekkage voor gevolgen gehad voor 
omwonenden? Dupont meldt dat doordat de uitstoot op grote hoogte plaatsvond, er geen gevaar is 
geweest voor de omgeving. Wij zien een doorgerekende bevestiging van deze uitspraak op korte termijn 
tegemoet.  

Daarnaast willen wij weten hoe dit heeft kunnen gebeuren en hoe het kan dat dit lek twee dagen 
lang heeft bestaan, waardoor er een grote hoeveelheid formaldehyde is uitgestoten. Dupont heeft 
een vergunning om te werken met gevaarlijke stoffen. Maar dat brengt de verplichting met zich 
mee om hier zorgvuldig mee om te gaan en in geval van een incident direct te acteren. Het lijkt 
erop dat er niet direct alarmbellen zijn gaan rinkelen in het bedrijf toen dit incident plaatsvond. 
Dit is voor de gemeente onacceptabel. Wij vragen daarom, samen met Dordrecht en Papendrecht, 
zowel het bedrijf als de provincie (toezichthouder en vergunningverlener) om een uitleg hoe dit zit 
en hoe dit in de toekomst voorkomen wordt. 

Over formaldehyde 
Formaldehyde is een giftig gas en staat op de lijst van zeer zorgwekkende stoffen, omdat het 
kankerverwekkend is. Formaldehydedamp in de lucht komt terecht in de slijmvliezen van de ogen, 
neus en keel. Dit kan leiden tot prikkeling en irritatie van de slijmvliezen. Na inademing van 
formaldehyde kunnen ook hoofpijnklachten ontstaan. Formaldehyde heeft een specifieke geur. 
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Kijk voor meer informatie over formaldehyde op de website van GGD Rotterdam-Rijnmond: 
http://www.ggdrotterdamrijnmond.nl/milieu-en-leefomgeving/in-de-woning/formaldehyde.html 

 

 
Met vriendelijke groet, 
  

Rico den Boer 
Communicatieadviseur/Bestuursvoorlichter 

 

Werkdagen: maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag. 
 

T. 0184-49 5929 | M. 06-13907979 
Industrieweg 11 | Sliedrecht 

www.sliedrecht.nl 

 

 
 

 
 


